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Obejrzeli inwestycje w Sędziszowie

W Sędziszowie marszałek Adam Jarubas spotkał się z władzami miasta i gminy. Rozmowa
dotyczyła inwestycji prowadzonych przez miejscowy samorząd. – Przedstawiliśmy panu
marszałkowi dwie inwestycje, które prowadzimy w ramach Programu Rozwoju Obszarów
Wiejskich. Wśród nich jest zadanie „Adaptacja budynków komunalnych na świetlice wiejskie
w Łowini i Gniewięcinie wraz z urządzeniem placów zabaw”, którego całkowita wartość to
800 tys. złotych – informuje Wacław Szarek, burmistrz Sędziszowa.


